
Zápisnica z 7. Zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Klin, 

konaného dňa 15. Decembra 2017. 
 

Prítomní:  Podľa priloženej prezenčnej listiny. 

Neprítomní:  - 

Ďalší prítomní: Mgr. Mária Svetláková, Mgr. Monika Huráková, Ing. Katarína 
Košútová – zamestnankyne obce, Mgr. Alexandra Jaňáková – riaditeľka 
ZŠ s MŠ Klin  

Verejnosť: Anna Volfová, Ján Lajda, Štefan Motyka 

 

Otvorenie zasadnutia 

Zasadanie Obecného zastupiteľstva obce Klin (ďalej len „OZ“) otvoril starosta obce, Štefan 
Peňák (ďalej len „starosta“). Uviedol, že dnešné zasadnutie OZ bolo zvolané v zmysle § 13 
ods. 4 písm. a) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších zmien 
a doplnkov. 

Ospravedlnení poslanci: 2 

Neospravedlnení: 0 

Starosta konštatoval, že na zasadnutí OZ je prítomných 7 z 9 poslancov a OZ je spôsobilé sa 
právoplatne uznášať. 

 

K bodu 1. Schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva obce Klin (predkladá 
starosta obce) 

Starosta predložil poslancom návrh programu na rokovanie nasledovne:  

Otvorenie zasadnutia 
1. Schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva obce Klin (predkladá starosta obce) 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice a návrhovej komisie (predkladá starosta obce) 
3. Návrh Programový rozpočet na roky 2018/2020 obce Klin (predkladá Mgr. Svetláková) 
4. Rozpočtové opatrenia (predkladá Mgr. Svetláková) 
5. Zmena prílohy č. 1 k VZN 27/2016 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy MŠ, ŠJ, 

ŠKD (predkladá Mgr. Svetláková) 
Návrh VZN č. 29/2017 o poskytovaní príspevku pri narodení dieťaťa (predkladá Mgr. 
Huráková) 

Návrh VZN č. 30/2017 o podmienkach poskytovania dotácií z prostriedkov Obce Klin 
(predkladá Mgr. Svetláková) 
Návrh VZN č. 31/2017 o miestnych daniach a poplatkoch za KO a DSO v obci Klin 
(predkladá Ing. Košútová) 
Zásady odmeňovania poslancov a volených zamestnancov orgánov v obci Klin (predkladá 
Mgr. Huráková) 

6. Prejednanie kúpnej zmluvy pozemku pri dolnej materskej škole (predkladá starosta obce) 
7. Žiadosti občanov (predkladá starosta obce) 
8. Informácie a rôzne (predkladá starosta obce) 
9. Diskusia 



10. Uznesenie (predkladá predseda návrhovej komisie) 

Záver zasadania OZ 

Starosta navrhol, keďže máme na zastupiteľstve prítomných občanov, aby sa najskôr 
prejednala v bode č. 7. žiadosť Františka Volfa o zápis GP. Ďalej navrhol presunúť bod 3. za 
bod 5.   

Starosta vyzval prítomných poslancov, aby predniesli svoje návrhy, resp. pripomienky 
k predloženému programu.  

Starosta dal hlasovať za uvedené zmeny návrhu programu.  

ZA hlasovali: Ľubomír Košút, Peter Štepunek, Karol Revaj, Ing. Peter Jendroľ, Zdenka 
Triebeľová, Dušan Gonšenica, Viliam Bahleda, t.j. 7 z prítomných 7 poslancov OZ, 
ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 

Program rokovania bol schválený. 

 

K bodu 2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a návrhovej komisie (predkladá 
starosta obce) 

Starosta predložil návrh na zloženie overovateľov zápisnice a poverenie písaním zápisnice 
nasledovne: 

Zapisovateľka: Mgr. Monika Huráková, pracovníčka obce 

Overovatelia zápisnice: Dušan Gonšenica a Ing. Peter Jendroľ  

Návrhová komisia: Karol Revaj a Zdenka Triebeľová 

ZA hlasovali: Ľubomír Košút, Peter Štepunek, Karol Revaj, Ing. Peter Jendroľ, Zdenka 
Triebeľová, Dušan Gonšenica, Viliam Bahleda, t.j. 7 z prítomných 7 poslancov OZ, 
ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 

 

K bodu 7. Žiadosti občanov (predkladá starosta obce) 

A) Starosta predniesol opätovnú žiadosť Františka Volfa o zápis GP na vysporiadanie 
vlastníckych vzťahov. Táto žiadosť už bola prejednávaná aj v predchádzajúcom 
zastupiteľstve. OZ vtedy žiadosť neschválilo. Starosta vyjadruje svoj návrh na zápis GP. 
Skúmal GP z pohľadu riešenia MK. Cestu si navrhli sami. ÚP bol navrhnutý inak, ako vyzerá 
dnes. Pre každého vlastníka je dané, že pre výstavbu, musí byť pozemok v ÚP a ten sa môže 
prehodnocovať každé štyri roky. Cesta sa dá nakoniec zokruhovať aj inak.  

Poslanec Košút sa vyjadril, že OZ má zodpovednosť za ÚP. Po vyňatí z PF sa dom dá vždy 
postaviť, aj keď s problémami, ale dá sa to. Oni si navrhli cestu sami, ale ako sa bude riešiť 
voda, kanalizácia a hlavne dažďová voda. Znova to všetko pôjde len dole cestou a bude ju 
splavovať a obec bude mať len zvýšené náklady na jej údržbu. Podľa jeho názoru by sa mali 
dohodnúť tak, aby tie pozemky mali nad 2000 m2 a nemusia žiadať OZ o vydanie súhlasu na 
zápis, môžu si to vysporiadať. Pretože takto im to OZ schvaľuje v podstate na výstavbu.  

Poslanec Revaj namieta proti tomu ako si vytvorili cestu, keď nie je priečne vytvorená cesta, 
ostatní sú odrezaní od prístupu. Ján Lajda hovorí, že nižšie cesta nemôže ísť, lebo sú tam už 
postavené domy. Pikoš a Romaňák už majú postavené a Pisarčík tam zasa má vodu. P. 



Motyka ukázal poslancom na GP, kde je ich vytýčenie MK. Poslanec Revaj namieta, že cesta, 
ktorú si naplánovali, je príliš vysoko. P. Lajda hovoril, že oni sa ako vlastníci dohodli a nik 
s tým nemal problém. Starosta a p. Revaj namietali, že sa ale nik nedohodol s obcou a obec sa 
vyjadruje k MK. P. Košútová vysvetlila, že je tam jedna cesta, ktorá je už obecná. P. Revaj 
namietal, že dobre vie ako bolo plánované rozšírenie ÚP a ako sa nakoniec schválil. Mimo 
ÚP povolenie na výstavbu nik nedá. P. Lajda informoval, že vlastníci nižšie cestu nechceli, 
požiadavka bola na MK len tam, kde si ju vyčlenili. P. Košút, ale to nie je tam, kde by bola 
najvhodnejšia. Starosta navrhuje kompromis, posunúť ju o cca 8 m vyššie podľa požiadavky 
poslancov. Poslanci im navrhli zriadenie vecného bremena na vytvorenie MK.  

P. Volfová protestuje, že o vecnom bremene rozhodujú oni ako vlastníci pozemkov. A prečo 
by ho mali zriadzovať, keď im aj tak OZ neumožní zápis GP. P. Košút hovorí, že im nik 
nebráni. P. Volfová – nemôžu uskutočniť zápis, keďže nemajú vyjadrenie z obce, lebo 
pozemky nemajú 2000 m2 a podiely im neumožňujú, aby to tak bolo. A nechcú nič iné, len 
ako vlastníci mať pozemky zapísane v celosti 1/1. P. Košút jej zopakoval, nech si to zapíšu, 
nik im nebráni. P. Volfová – nemôžu, keby mohli, tak nepodávajú žiadosť do zastupiteľstva. 
Dodáva, že aj tak ako je teraz nimi navrhnutá cesta sa dajú v budúcnosti postaviť domy. Vždy 
sa o MK lepšie jedná s jedným vlastníkom ako s toľkými. Videli sme uznesenie z minulého 
zastupiteľstva, že ste nám to neschválili, chceli sme to prejednať v komisii, ale nik tu nebol, 
iba poslanec Košút.  

P. Motyka doplnil, že podľa §30 stavebného zákona obec a samosprávny kraj sú povinné 
pravidelne, najmenej raz za 4 roky prejednať ÚP. Sú tam závažné prekážky – menuje parcely 
a jemu ako osobe rovnako nepasuje mať MK cez stavebný pozemok. Ďalej spomína, že 
rovnako aj p. Pikošová, už prispela svojím dielom pod MK, ktorú vytvorili. Cituje, že aj 
Blaškovič už má cestu priečne do chotára a ďalšia cesta im nie je potrebná. Pisarčíkovci tam 
majú rezervoár s vodou, na ktorú sú napojení viacerí účastníci. Vlastníci majú právo vytvoriť 
si cestu a odmietnuť vytvorenie MK, ktorú nikto z nich nechce. Ďalej hovoril, že obec 
neposlala pozvánky na rokovania o ÚP a schválili niečo o občanoch, bez občanov. P. Košút sa 
vyjadril, že rokovania prebiehali aj za prítomnosti občanov, bolo to vyhlásené obecným 
rozhlasom. Požiadavka na rozšírenie ÚP bola iná, ale nakoniec bolo schválené len 50% 
požadovaného územia. Obec sa má zastavať tak aby bola v celku a nie roztrúsená. P. Motyka 
doplnil, že mimo ÚP chcú pôdu stále využívať na poľnohospodárske účely.  

Poslanci Revaj a Košút hovoria, že ich podmienkou na vydanie súhlasu je stále daná MK. 
Starosta navrhuje zvolať vlastníkov pozemkov za účelom prejednania s poslancami obecného 
zastupiteľstva riešenie miestnej komunikácie v zmysle územného plánu obce. P. Štepunek sa 
vyjadril, že OZ ani nemôže schvaľovať cesty mimo ÚP, môže len zapísať pozemky, ak na ňu 
vyčlenia. Rovnako má podmienku vytvorenia cesty a nevidí prekážku na vydanie potvrdenia. 
Starosta navrhuje, aby si dali zakresliť spomínanú cestu do GP. P. Motyka sa vyjadril, že je 
kontraproduktívne, aby sa robili rozdiely, medzi nimi a ostatnými žiadateľmi, ktorých OZ 
schvaľovalo na poslednom stretnutí. Dá to prekontrolovať na iné vyššie inštitúcie. Starosta 
opakuje, že je nevyhnutné preriešiť to v stavebnej komisii a riešiť cestu v ÚP. Musí tam byť 
vyčlenenie na MK a zvolá sa stretnutie, pretože vlastníci žiadajú zápis, len tam nie je 
rešpektovaná MK, OZ má právo vyjadriť sa k výstavbe. P. Jendroľ – stretnutie treba zvolať so 
všetkými vlastníkmi pozemkov v danej lokalite, kde by mala byť MK, nielen s týmito 
žiadateľmi. Starosta doplnil – stretnutie aby bolo po Novom roku. P. Volfová – požiadala 
zvolať najskôr všetkých vlastníkov od Olexíka po Romaňáka.    

Starosta prítomných poslancov vyzval, aby udelili výnimku na vydanie potvrdenia k zápisu 
parciel do katastra nehnuteľností pre účely majetkoprávneho vysporiadania podľa GP č. 
41962249-138/2017 zo dňa 22.08.2017 k pozemkom uvedeným v GP. 



ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Zdenka Triebeľová, Viliam Bahleda t.j. 3 z prítomných 7 
poslancov OZ, ZDRŽAL SA : Dušan Gonšenica, Peter Štepunek t.j. 2 z prítomných 7 
poslancov OZ,  PROTI : Karol Revaj, Ľubomír Košút t.j. 2 z prítomných 7 poslancov OZ 

Žiadosť nebola schválená.  

Zároveň ukladá komisii pre výstavbu a pôdohospodárstvo zvolať vlastníkov pozemkov 
v lokalite nad ulicou Slnečná za účelom prejednania s poslancami obecného zastupiteľstva 
riešenie miestnej komunikácie v zmysle územného plánu obce. 

ZA hlasovali: Ľubomír Košút, Peter Štepunek, Karol Revaj, Ing. Peter Jendroľ, Zdenka 
Triebeľová, Dušan Gonšenica, Viliam Bahleda, t.j. 7 z prítomných 7 poslancov OZ, 
ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 

 

K bodu 4. Rozpočtové opatrenia (predkladá  Mgr. Svetláková) 

Pracovníčka obce Mária Svetláková predniesla prítomným poslancom rozpočtové opatrenie 
č.13 zo dňa 30.11.2017.   

Rozpočtové opatrenie  č. 13 - STAROSTA zo dňa 30.11.2017 
§ 14 ods. 1 a ods. 2 úprava rozpočtových prostriedkov nasledovne:  
PRÍJMY ROZPOČTU OBCE v roku 2017   

Druh príjmu Schválený 
rozpočet 

Posledná 
úprava 

rozpočtu 

UPRAVENÝ 
ROZPOČET 

ÚPRAVA 
ROZPOČTU 
ROZDIEL 

PRÍJMY  SPOLU 1 400 385,00 1 619 222,00 1 728 758,00 109 536,00 
PRÍJMY OBEC 1 397 885,00 1 612 001,00 1 721 537,00 109 536,00 
BEŽNÉ príjmy 1 397 885,00 1 533 510,00 1 540 655,00 7 145,00 
KAPITÁLOVÉ príjmy 0,00  25 574,00 127 965,00 102 391,00 
Finančné operácie 0,00 52 917,00 52 917,00 0,00 
PRÍJMY RO - ZŠsMŠ KLIN 2 500,00 7 221,00 7 221,00 0,00 
BEŽNÉ príjmy 2 500,00 7 221,00 7 221,00 0,00 
KAPITÁLOVÉ príjmy 0,00  0,00 0,00 0,00 
Finančné operácie 0,00 0,00 0,00 0,00 
VÝDAVKY ROZPO ČTU OBCE v roku 2017   

Druh výdavku Schválený 
rozpočet 

Posledná 
úprava 

rozpočtu 

UPRAVENÝ 
ROZPOČET 

ÚPRAVA 
ROZPOČTU 
ROZDIEL 

VÝDAVKY  SPOLU 1 400 385,00 1 619 222,00 1 728 758,00 109 536,00 
VÝDAVKY OBEC 576 348,00 753 673,00 856 064,00 102 391,00 
BEŽNÉ výdavky 446 518,00 432 257,00 432 257,00 0,00 
KAPITÁLOVÉ výdavky 129 830,00 321 416,00 423 807,00 102 391,00 
Finančné operácie 0,00 0,00 0,00 0,00 
VÝDAVKY RO – ZŠ s MŠ KLIN 824 037,00 865 549,00 872 694,00 7 145,00 
BEŽNÉ výdavky 824 037,00 865 549,00 872 694,00 7 145,00 
KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00  0,00 0,00 0,00 
Finančné operácie 0,00 0,00 0,00 0,00 
VÝDAVKY ROZPO ČTU podľa PROGRAMOV    

PROGRAMY Schválený 
rozpočet 

Posledná 
úprava 

rozpočtu 

UPRAVENÝ 
ROZPOCĚT 

ÚPRAVA  
ROZPOČTU 
ROZDIEL 

1- PLÁN.,MANAŽM.,KONTR. 145 121,00 142 191,00 142 191,00 0,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 145 121,00 140 450,00 140 450,00 0,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 1 741,00 1 741,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE   0,00 0,00 0,00 



2- PROPAGÁCIA A REKLAMA 14 675,00 14 136,00 14 136,00 0,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 14 675,00 14 136,00 14 136,00 0,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 0,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE   0,00 0,00 0,00 
3 - INTERNÉ SL.OBCE 44 261,00 37 351,00 37 351,00 0,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 44 261,00 37 351,00 37 351,00 0,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 0,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE   0,00 0,00 0,00 
4 - SLUŽBY OBČANOM 299 648,00 459 508,00 561 899,00 102 391,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 169 818,00 146 899,00 146 899,00 0,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 129 830,00 312 609,00 415 000,00 102 391,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE   0,00 0,00 0,00 
5 - BEZPEČNOSŤ,OCHRANA 3 950,00 8 456,00 8 456,00 0,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 3 950,00 7 713,00 7 713,00 0,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 743,00 743,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE   0,00 0,00 0,00 
6 - ŠPORT 17 200,00 24 339,00 24 339,00 0,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 17 200,00 18 016,00 18 016,00 0,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 6 323,00 6 323,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE   0,00 0,00 0,00 
7 - KULTÚRA 51 493,00 67 692,00 67 692,00 0,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 51 493,00 67 692,00 67 692,00 0,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 0,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE   0,00 0,00 0,00 

OBEC  - SPOLU 576 348,00 753 673,00 856 064,00 102 391,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 446 518,00 432 257,00 432 257,00 0,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 129 830,00 321 416,00 423 807,00 102 391,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 
9 - VZDELÁVANIE 824 037,00 865 549,00 872 694,00 7 145,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 824 037,00 865 549,00 872 694,00 7 145,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 0,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 

RO - ZŠ s MŠ 824 037,00 865 549,00 872 694,00 7 145,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 824 037,00 865 549,00 872 694,00 7 145,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 0,00 0,00 
800 - FINANĆNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 

VÝDAVKY  SPOLU 1 400 385,00 1 619 222,00 1 728 758,00 109 536,00 
v tom: 
600 - BEŽNÉ výdavky 1 270 555,00 1 297 806,00 1 304 951,00 7 145,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 129 830,00 321 416,00 423 807,00 102 391,00 
800 - VÝDAVKOVÉ Fin.operácie 0,00 0,00 0,00 0,00 
VÝSLEDOK HOSPODÁRENIA 0,00 0,00 0,00 0,00 

Príjem dotácií z projektu Zvýšenie energetickej efektívnosti vo výške 102391,- Eur. Celkové 
výdavky vo výške 109536,- Eur.  

Starosta vyzval poslancov aby vzali na vedomie rozpočtové opatrenie č. 13.   

ZA hlasovali: Ľubomír Košút, Peter Štepunek, Karol Revaj, Ing. Peter Jendroľ, Zdenka 
Triebeľová, Dušan Gonšenica, Viliam Bahleda, t.j. 7 z prítomných 7 poslancov OZ, 
ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 

Rozpočtové opatrenie č. 13 bolo vzaté na vedomie.  

 

Ďalej predniesla rozpočtové opatrenie č. 14 zo dňa 15.12.2017. 



Rozpočtové opatrenie  č. 14 - OZ zo dňa 15.12.2017 
§ 14 ods. 1 a ods. 2 úprava rozpočtových prostriedkov nasledovne:  
PRÍJMY ROZPOČTU OBCE v roku 2017 

Druh príjmu 
  

Schválený 
rozpočet 

Posledná 
úprava 

rozpočtu 

UPRAVENÝ 
ROZPOČET 

ÚPRAVA 
ROZPOČTU 
ROZDIEL 

PRÍJMY  SPOLU 1 400 385,00 1 728 758,00 1 689 174,00 -39 584,00 
PRÍJMY OBEC 1 397 885,00 1 721 537,00 1 678 546,00 -42 991,00 
BEŽNÉ príjmy 1 397 885,00 1 540 655,00 1 549 587,00 8 932,00 
KAPITÁLOVÉ príjmy 0,00  127 965,00 128 959,00 994,00 
Finančné operácie 0,00 52 917,00 0,00 -52 917,00 
PRÍJMY RO - ZŠsMŠ KLIN 2 500,00 7 221,00 10 628,00 3 407,00 
BEŽNÉ príjmy 2 500,00 7 221,00 10 628,00 3 407,00 
KAPITÁLOVÉ príjmy 0,00  0,00 0,00 0,00 
Finančné operácie 0,00 0,00 0,00 0,00 
VÝDAVKY ROZPO ČTU OBCE v roku 2017   

Druh výdavku Schválený 
rozpočet 

Posledná 
úprava 

rozpočtu 

UPRAVENÝ 
ROZPOČET 

ÚPRAVA 
ROZPOČTU 
ROZDIEL 

VÝDAVKY  SPOLU 1 400 385,00 1 728 758,00 1 645 002,00 -83 756,00 
VÝDAVKY OBEC 576 348,00 856 064,00 764 869,00 -91 195,00 
BEŽNÉ výdavky 446 518,00 432 257,00 409 263,00 -22 994,00 
KAPITÁLOVÉ výdavky 129 830,00 423 807,00 355 606,00 -68 201,00 
Finančné operácie 0,00 0,00 0,00 0,00 
VÝDAVKY RO - ZŠsMŠ KLIN 824 037,00 872 694,00 880 133,00 7 439,00 
BEŽNÉ výdavky 824 037,00 872 694,00 880 133,00 7 439,00 
KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00  0,00 0,00 0,00 
Finančné operácie 0,00 0,00 0,00 0,00 
VÝDAVKY ROZPO ČTU podľa PROGRAMOV    

PROGRAMY 
Schválený 
rozpočet 

Posledná 
úprava 

rozpočtu 

UPRAVENÝ 
ROZPOCĚT 

ÚPRAVA  
ROZPOČTU 
ROZDIEL 

1- PLÁN.,MANAŽM.,KONTR. 145 121,00 142 191,00 137 944,00 -4 247,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 145 121,00 140 450,00 136 203,00 -4 247,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 1 741,00 1 741,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE   0,00 0,00 0,00 
2- PROPAGÁCIA A REKLAMA 14 675,00 14 136,00 13 096,00 -1 040,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 14 675,00 14 136,00 13 096,00 -1 040,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 0,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE   0,00 0,00 0,00 
3 - INTERNÉ SL.OBCE 44 261,00 37 351,00 37 564,00 213,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 44 261,00 37 351,00 32 574,00 -4 777,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 4 990,00 4 990,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE   0,00 0,00 0,00 
4 - SLUŽBY OBČANOM 299 648,00 561 899,00 479 387,00 -82 512,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 169 818,00 146 899,00 137 578,00 -9 321,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 129 830,00 415 000,00 341 809,00 -73 191,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE   0,00 0,00 0,00 
5 - BEZPEČNOSŤ,OCHRANA 3 950,00 8 456,00 8 271,00 -185,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 3 950,00 7 713,00 7 528,00 -185,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 743,00 743,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE   0,00 0,00 0,00 
6 - ŠPORT 17 200,00 24 339,00 24 261,00 -78,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 17 200,00 18 016,00 17 938,00 -78,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 6 323,00 6 323,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE   0,00 0,00 0,00 
7 - KULTÚRA 51 493,00 67 692,00 64 346,00 -3 346,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 51 493,00 67 692,00 64 346,00 -3 346,00 



700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 0,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE   0,00 0,00 0,00 

OBEC  - SPOLU 576 348,00 856 064,00 764 869,00 -91 195,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 446 518,00 432 257,00 409 263,00 -22 994,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 129 830,00 423 807,00 355 606,00 -68 201,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 
9 - VZDELÁVANIE 824 037,00 872 694,00 880 133,00 7 439,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 824 037,00 872 694,00 880 133,00 7 439,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 0,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 

RO - ZŠ s MŠ 824 037,00 872 694,00 880 133,00 7 439,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 824 037,00 872 694,00 880 133,00 7 439,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 0,00 0,00 
800 - FINANĆNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 

VÝDAVKY  SPOLU 1 400 385,00 1 728 758,00 1 645 002,00 -83 756,00 
v tom: 
600 - BEŽNÉ výdavky 1 270 555,00 1 304 951,00 1 289 396,00 -15 555,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 129 830,00 423 807,00 355 606,00 -68 201,00 
800 - VÝDAVKOVÉ Fin.operácie 0,00 0,00 0,00 0,00 
VÝSLEDOK HOSPODÁRENIA 0,00 0,00 44 172,00 44 172,00 

Úprava príjem – výnos z dane z príjmu. Žiadosť o pladbu – predfinancovanie nebude do 
konca roka preplatená. ZŠ – normatívne prostriedky – 4328,- Eur, dotácie z ÚPSVR. RF – 
zatiaľ zostáva tak ako bol, nečerpaný. Inak príjem a výdaj upravený podľa reálnej skutočnosti.  

Starosta vyzval poslancov aby schválili rozpočtové opatrenie č. 14.  

ZA hlasovali: Ľubomír Košút, Peter Štepunek, Karol Revaj, Ing. Peter Jendroľ, Zdenka 
Triebeľová, Dušan Gonšenica, Viliam Bahleda, t.j. 7 z prítomných 7 poslancov OZ, 
ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 

Rozpočtové opatrenie č. 14 bolo schválené. 

 

K bodu 5.  
A) Zmena prílohy č. 1 k VZN 27/2016 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy MŠ, 
ŠJ, ŠKD (predkladá Mgr. Svetláková) 

Pracovníčka obce Mária Svetláková predniesla prítomným poslancom návrh prílohy č. 1  
k VZN č. 27/2016 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy, na 
žiaka školského klubu detí a potencionálneho stravníka školskej jedálne so sídlom na území 
obce Klin a na záujmové vzdelávanie detí s trvalým pobytom na území obce Klin od 5 do 15 
rokov.  

Na základe rozpočtu predloženého školou – zmena výšky príspevku do MŠ na 1 dieťa – 
2145,06 Eur. Príloha č. 1 VZN obce Klin č. 27/2016 zo dňa 15.12.2016 s platnosťou od 
01.01.2018 sa mení a dopĺňa nasledovne: 

Kategória škôl a školských 
zariadení 

Dotácia na mzdy a prevádzku na 1 
žiaka v Eur 

Počet 
detí 

Rozpočet na rok v Eur 

Materská škola 2.145,06 € 93 199.491,00 
Školský klub detí 505,74 € 50 25.287,00 
Školská jedáleň  227,129 € 310 70.410,00 
Kategória škôl a školských zariadení Rozpočet na rok v Eur 
Základná škola s materskou školou – záujmové vzdelávanie 3.740,00 

SPOLU : 298.928,00 



Starosta doplnil, že sa dáva o 26000,- Eur viac na originálne kompetencie v porovnaní 
z tabuľkou výpočtu dotácie.  

Riaditeľka sa ešte informovala, či nemá obec nejaké informácie o projekte, ktorý bol podaný 
– Zlepšenie kľúčových kompetencií. Starosta odpovedal, že žiadnu informáciu neobdržal.  

Starosta vyzval poslancov aby schválili návrh zmeny prílohy č. 1 k VZN 27/2016 o určení 
výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy, na žiaka školského klubu detí 
a potencionálneho stravníka školskej jedálne so sídlom na území obce Klin a na záujmové 
vzdelávanie detí s trvalým pobytom na území obce Klin na rok 2018. 

ZA hlasovali: Ľubomír Košút, Peter Štepunek, Karol Revaj, Ing. Peter Jendroľ, Zdenka 
Triebeľová, Dušan Gonšenica, Viliam Bahleda, t.j. 7 z prítomných 7 poslancov OZ, 
ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 

Zmena prílohy č. 1 k VZN 27/2016 bola schválená.  

 

B) Návrh VZN č. 29/2017 o poskytovaní príspevku pri narodení dieťaťa (predkladá 
Mgr. Huráková) 

Pracovníčka obce Monika Huráková predniesla prítomným poslancom návrh VZN č. 29/2017 
o poskytovaní príspevku pri narodení dieťaťa.  

VZN určuje podmienky za akých podmienok sa môže poskytnúť príspevok rodičom 
narodeného dieťaťa. Zmeny v návrhu VZN:  

- výška príspevku sa upravuje na sumu 50,- Eur 
- príspevok obdržia rodičia dieťaťa, ktoré sa narodilo, alebo bolo nahlásené do 

evidencie obyvateľstva obce MV SR – osobitnou matrikou za posledných 12 mesiacov 
- obec rozhodne o spôsobe a termíne výplaty príspevku – najneskoršie do 31. decembra 

kalendárneho roka. 
 

Týmto VZN sa ruší VZN č. 18/2009 o podpore pri narodení dieťaťa schválené OcZ v Kline 
dňa 04.12.2009. Všeobecne záväzné nariadenie č. 29/2017 nadobúda účinnosť dňom 
01.01.2018. 

Starosta vyzval poslancov aby schválili návrh VZN 29/2017 o poskytovaní príspevku pri 
narodení dieťaťa. 

ZA hlasovali: Ľubomír Košút, Peter Štepunek, Karol Revaj, Ing. Peter Jendroľ, Zdenka 
Triebeľová, Dušan Gonšenica, Viliam Bahleda, t.j. 7 z prítomných 7 poslancov OZ, 
ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 

VZN 29/2017 bolo schválené.  

 

C) Návrh VZN č. 30/2017 o podmienkach poskytovania dotácií z prostriedkov Obce Klin 
(predkladá Mgr. Svetláková) 

Pracovníčka obce Mária Svetláková predniesla prítomným poslancom návrh VZN č. 30/2017 
o podmienkach poskytovania dotácií z prostriedkov Obce Klin. 



Účelom tohto nariadenia je stanoviť podmienky, vymedziť okruh subjektov a upraviť postup 
pri poskytovaní dotácií. Obec poskytuje dotácie na všeobecne prospešné služby a na 
verejnoprospešné účely na základe tohto všeobecne záväzného nariadenia. VZN určuje komu 
môžu byť tieto dotácie poskytnuté a aké podmienky musí splniť, aby mu táto dotácia bola 
poskytnutá.  

Obec vytvára zdroje pre poskytovanie dotácií iba z vlastných prostriedkov z rozpočtu obce na 
príslušný rozpočtový rok a to za podmienok ustanovených týmto nariadením. Celkový objem 
finančných prostriedkov určených na dotácie pre príslušný kalendárny rok schvaľuje Obecné 
zastupiteľstvo.  

VZN č. 30/2017 o podmienkach poskytovania dotácií z prostriedkov Obce Klin nadobúda 
účinnosť 01.01.2018. Týmto sa ruší VZN č. 26/2016 o poskytovaní dotácií z rozpočtu obce.    

Starosta vyzval poslancov aby schválili návrh VZN č. 30/2017 o podmienkach poskytovania 
dotácií z prostriedkov Obce Klin. 

ZA hlasovali: Ľubomír Košút, Peter Štepunek, Karol Revaj, Ing. Peter Jendroľ, Zdenka 
Triebeľová, Dušan Gonšenica, Viliam Bahleda, t.j. 7 z prítomných 7 poslancov OZ, 
ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 

VZN č. 30/2017 bolo schválené.  

 

D) Návrh VZN č. 31/2017 o miestnych daniach a poplatkoch za KO a DSO v obci Klin 
(predkladá Ing. Košútová) 

 
Pracovníčka obce Katarína Košútová predniesla prítomným poslancom návrh VZN č. 
31/2017 o miestnych daniach  a o podmienkach určovania a vyberania miestneho poplatku za 
komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Klin. 

Obec Klin na svojom území ukladá miestne dane z nehnuteľností, za psa, za užívanie verejného 
priestranstva. Rovnako na svojom území ukladá poplatok za komunálne odpady a drobné 
stavebné odpady. Zdaňovacím obdobím pre daň z nehnuteľností, daň za psa a pre poplatok za 
komunálny odpad je kalendárny rok.     

Oproti minulému roku sa vyzbieralo o 50t viac odpadu. Pri prepočte sa zobralo do úvahy 10 
mesiacov a 2 mesiace alikvotne. Prepočtom vznikla suma 3,63 – odberateľom navrhnutá suma 
3,65. VO aj drobný odpad budú odvážať Technické služby Dolný Kubín. Vo VZN sa mení iba 
časť o poplatkoch. Poslanci uviedli, že ľudia nebudú nadšení zo zvyšovania poplatkov. Poslanec 
Košút sa opýtal, či ostatné podmienky vývozu zostávajú rovnaké? Starosta – áno. P. Košútová - 
sadzba poplatku za odpady je 0,0888 Eur za jeden liter komunálnych odpadov a je stanovená   
hodnotou žetónu na vývoz 110 lit. KUKA nádoby, ktorý je vo výške 3,65 Eur/kus. Množstvo 
žetónov na počet členov domácnosti zostáva nezmenený.  

Vývoz odpadov z veľkoobjemových kontajnerov je zabezpečovaný operatívne. Sadzba poplatku 
za odpad je stanovená hodnotou žetónu na vývoz, podľa objemu prepočítaného na 110 litrovú 
KUKA nádobu.  

Starosta informoval, že bol privezený nový kontajner na sklo ku Lušťoňovi. Riaditeľka ZŠ 
s MŠ Jaňáková sa zapojila do témy, že pri hornej MŠ je kontajner na VO a je v ňom obrovská 
diera, chceli by si sami kúpiť nový, lebo do toho sa už neoplatí vhadzovať, lebo všetko 



vypadáva. Starosta sa vyjadri, že nech ho ešte nekupujú, možno sa uvoľní jeden obecný, že sa 
to dorieši.  

Starosta sa vyjadril ešte k zbernému dvoru, že ešte nemôžu spustiť prevádzku, lebo sa čaká na 
kolaudáciu. Akonáhle budú papierovačky doriešené urobí sa zmena VZN a stanovia sa 
podmienky prevádzky na zbernom dvore.   

Starosta vyzval poslancov aby schválili návrh VZN č. 31/2017 o miestnych daniach 
a poplatkoch za KO a DSO v obci Klin. 

ZA hlasovali: Ľubomír Košút, Peter Štepunek, Ing. Peter Jendroľ, Zdenka Triebeľová, Dušan 
Gonšenica, Viliam Bahleda, t.j. 6 z prítomných 7 poslancov OZ, ZDRŽAL SA  – Karol 
Revaj, t.j. 1 z prítomných 7 poslancov OZ, PROTI  – 0. 

VZN č. 31/2017 bolo schválené.  

 

E) Zásady odmeňovania poslancov a volených zamestnancov orgánov v obci Klin 
(predkladá Mgr. Huráková)  

Pracovníčka obce Monika Huráková predniesla prítomným poslancom zmenu Zásad 
odmeňovania poslancov a volených zamestnancov orgánov v obci Klin.  

Účelom týchto zásad je určiť pravidlá odmeňovania poslancov pri zohľadnení úloh a časovej 
náročnosti výkonu ich funkcie. Tieto zásady upravujú odmeňovanie poslancov OZ, 
predsedov, členov a zapisovateľov komisií pri OZ a zástupcu starostu. 

Zmena vo VZN nastala pri odmeňovaní Zástupcu starostu a to taká, zástupcovi starostu 
možno poskytnúť aj mimoriadnu odmenu v prípade väčšej náročnosti výkonu tejto funkcie 
alebo v prípade splnenia mimoriadnej úlohy. Návrh na túto odmenu predkladá starosta obce. 
O poskytnutí tejto odmeny a o jej výške rozhoduje obecné zastupiteľstvo prijatím uznesenia. 
Odmena bude vyplatená ročne, v prípade splnenia mimoriadnej úlohy, alebo mesačne, 
v prípade väčšej náročnosti výkonu tejto funkcie. 

Starosta vyzval poslancov aby schválili Zásady odmeňovania poslancov a volených 
zamestnancov orgánov v obci Klin.  

ZA hlasovali: Ľubomír Košút, Peter Štepunek, Karol Revaj, Ing. Peter Jendroľ, Zdenka 
Triebeľová, Dušan Gonšenica, Viliam Bahleda, t.j. 7 z prítomných 7 poslancov OZ, 
ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 

Zásady odmeňovania poslancov a volených zamestnancov orgánov v obci Klin boli 
schválené.  

 

K bodu 3. 

A) Návrh Programový rozpočet na roky 2018/2020 obce Klin (predkladá Mgr. Svetláková) 

Mária Svetláková predniesla prítomným poslancom Návrh Programového rozpočtu na roky 
2018/2020.  

 

 



Rozpočet musí byť zverejnený minimálne 15 dní vopred. Zverejňuje sa skutočný na trie roky 
dozadu a tri roky dopredu. Rozpočet na rok 2018 je záväzný a schvaľuje ho OZ na úrovni 
hlavných programov. Rozpočet na ďalšie roky 2019-2020 sa berie na vedomie. Rozpočet na 
rok 2018 je vyrovnaný – príjem aj výdaje je vo výške 2 014 099,00 Eur. Do bodu 7. boli 
zahrnuté aj výdavky na čiastočnú obnovu spotrebičov v kuchyni KD. P. Revaj sa vyjadril, že 
čiastočne nepomôže, že tam to treba obnoviť poriadne. P. Svetláková sa vyjadrila, že na to nie 
sú nateraz prostriedky, z dôvodu projektov.  

1. VÝDAVKY - OBEC 510 174,48 526 333,38 576 348,00 753 673,00 1 028 270,00 620 315,00 620 315,00 
BEŽNÉ VÝDAVKY  (600) 349 170,31 358 412,81 446 518,00 445 347,00 450 413,00 413 655,00 413 655,00 
KAPITÁLOVÉ 
VÝDAVKY  (700) 161 004,17 167 920,57 129 830,00 308 326,00 577 857,00 206 660,00 206 660,00 

FINANČNÉ VÝDAVKY  
(800) 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 

2. VÝDAVKY - RO (ZŠ s 
MŠ) 830 180,14 869 370,45 824 037,00 866 269,00 985 829,00 985 829,00 985 829,00 

BEŽNÉ VÝDAVKY RO - 
ZŠsMŠ  (600) 796 078,98 869 370,45 824 037,00 866 269,00 985 829,00 985 829,00 985 829,00 

KAPITÁL. VÝDAVKY 
RO - ZŠsMŠ  (700) 34 101,16 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 

VÝDAVKY SPOLU : 1 340 354,62 1 395 703,83 1 400 385,00 1 619 942,00 2 014 099,00 1 606 144,00 1 606 144,00 
HOSPODÁRENIE OBCE 90 330,29 186 246,45 0,00 0,00 0,00 43 817,00 43 817,00 

PROGRAMY OBCE                   
(druh výdavku) 

Skutočné 
plnenie za 
rok 2015 

Skutočné 
plnenie za 
rok 2016 

Rozpočet na 
rok 2017 

Očakávaná 
skutočnosť 
za rok 2017 

Rozpočet na 
rok 2018 

Rozpočet na 
rok 2019 

Rozpočet na 
rok 2020 

1 - PLÁNOVANIE, 
MANAŽMENT A 
KONTROLA 

124 467,44 122 256,72 145 121,00 146 089,00 167 099,00 165 103,00 165 103,00 

2 - PROPAGÁCIA A 
REKLAMA 7 966,93 12 338,63 14 675,00 14 525,00 10 175,00 7 675,00 7 675,00 

3 - INTERNÉ SLUŽBY 
OBCE 75 103,27 29 134,29 44 261,00 40 084,00 50 618,00 50 618,00 50 618,00 
4 - SLUŽBY OBČANOM 261 477,78 299 197,51 299 648,00 451 628,00 721 807,00 317 532,00 317 532,00 
5 - BEZPEČNOSŤ A 
OCHRANA 4 264,82 14 668,05 3 950,00 8 657,00 4 900,00 4 900,00 4 900,00 

6 - ŠPORT 11 726,74 22 897,63 17 200,00 24 633,00 18 500,00 18 500,00 18 500,00 
7 - KULTÚRA 25 167,50 25 840,55 51 493,00 68 057,00 55 171,00 55 987,00 55 987,00 
9 - VZDELÁVANIE 830 180,14 869 370,45 824 037,00 866 269,00 985 829,00 985 829,00 985 829,00 
S P O L U : 1 340 354,62 1 395 703,83 1 400 385,00 1 619 942,00 2 014 099,00 1 606 144,00 1 606 144,00 

PROGRAMOVÝ ROZPOČET NA ROKY 2018 - 2020 obce KLIN 

ROZPOČET 
Skutočné 
plnenie za 
rok 2015 

Skutočné 
plnenie za 
rok 2016 

Rozpočet na 
rok 2017 

Očakávaná 
skutočnosť 
za rok 2017 

Rozpočet na 
rok 2018 

Rozpočet na 
rok 2019 

Rozpočet na 
rok 2020 

1. PRÍJMY - OBEC 1 387 847,88 1 499 451,84 1 397 885,00 1 612 721,00 1 933 802,00 1 569 664,00 1 569 664,00 
BEŽNÉ PRÍJMY 1 336 347,88 1 477 028,00 1 397 885,00 1 534 230,00 1 574 754,00 1 569 664,00 1 569 664,00 

100 - daňové príjmy 719 713,87 876 228,24 825 464,00 900 017,00 933 310,00 933 310,00 933 310,00 
200 - nedaňové príjmy 24 682,02 32 084,70 24 725,00 35 168,00 28 052,00 28 052,00 28 052,00 

300 - granty a transfery 591 951,99 568 715,06 547 696,00 599 045,00 613 392,00 608 302,00 608 302,00 
KAPITÁLOVÉ PRÍJMY 51 500,00 14 423,84 0,00 25 574,00 0,00 0,00 0,00 

200 0,00 6 423,84 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 
300 51 500,00 8 000,00 0,00 25 574,00 0,00 0,00 0,00 

FINANČNÉ PRÍJMY 0,00 8 000,00 0,00 52 917,00 359 048,00 0,00 0,00 
400 - príjmové operácie 0,00 8 000,00 0,00 52 917,00 359 048,00 0,00 0,00 

500 - úvery, pôžičky a 
návratné výpomoci 

0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 

2. PRÍJMY - RO (ZŠ s MŠ) 42 837,03 82 498,44 2 500,00 7 221,00 80 297,00 80 297,00 80 297,00 
BEŽNÉ PRÍJMY 28 344,04 64 595,33 2 500,00 7 221,00 80 297,00 80 297,00 80 297,00 

200 - nedaňové príjmy 11 891,26 31 302,64 2 500,00 7 221,00 74 999,00 74 999,00 74 999,00 
300 - granty a transfery 16 452,78 33 292,69 0,00 0,00 5 298,00 5 298,00 5 298,00 

KAPITÁLOVÉ PRÍJMY  14 492,99 17 903,11 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 
200 - nedaňové príjmy 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 

300 - granty a transfery 14 492,99 17 903,11 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 
PRÍJMY SPOLU : 1 430 684,91 1 581 950,28 1 400 385,00 1 619 942,00 2 014 099,00 1 649 961,00 1 649 961,00 



Starosta požiadal poslancov aby schválili programový rozpočet na rok 2018.   

ZA hlasovali: Ľubomír Košút, Peter Štepunek, Karol Revaj, Ing. Peter Jendroľ, Zdenka 
Triebeľová, Dušan Gonšenica, Viliam Bahleda, t.j. 7 z prítomných 7 poslancov OZ, 
ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 

Programový rozpočet bol schválený.  

Starosta požiadal poslancov aby vzali na vedomie programový rozpočet na roky 2019 – 2020.   

ZA hlasovali: Ľubomír Košút, Peter Štepunek, Karol Revaj, Ing. Peter Jendroľ, Zdenka 
Triebeľová, Dušan Gonšenica, Viliam Bahleda, t.j. 7 z prítomných 7 poslancov OZ, 
ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 

Rozpočet na roky 2019-2020 bol vzatý na vedomie.  

 

B) Stanovisko hlavného kontrolóra 

Starosta predniesol stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu obce Klin na rok 2018 
s výhľadom na roky 2019 – 2020. Kontrolórka obce vyjadrila, že rozpočet na rok 2018 je 
koncipovaný ako vyrovnaný, že bežný rozpočet je zostavený ako prebytkový, kapitálový 
rozpočet a finančné operácie sú koncipované ako schodkové.  

Stanovisko hlavného kontrolóra k rozpočtom je zamerané najmä na posúdenie súladu návrhu 
rozpočtu so zákonom o rozpočtových pravidlách, zásadami na zostavenie rozpočtu, na 
identifikáciu rizík a rezerv plnenia rozpočtových príjmov a výdavkov ako aj hospodárnosť 
a efektívnosť rozpočtovaných prostriedkov. Hlavná kontrolórka odporúča OZ aby rozpočet 
schválili.  

Starosta požiadal poslancov aby vzali na vedomie správu kontrolórky k rozpočtu na roky 
2018 – 2020.   

ZA hlasovali: Ľubomír Košút, Peter Štepunek, Karol Revaj, Ing. Peter Jendroľ, Zdenka 
Triebeľová, Dušan Gonšenica, Viliam Bahleda, t.j. 7 z prítomných 7 poslancov OZ, 
ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 

Stanovisko bolo vzaté na vedomie.  

 

C) Žiadosti miestnych spolkov a združení 

Do rozpočtu sa zahŕňajú aj predložené žiadosti o dotáciu od miestnych spolkov a združení. Na 
rozpočtový rok 2018 bola predložená žiadosť Box Club Triebeľ o dotáciu vo výške 2000,- 
Eur, žiadosť občianskeho združenia Orlovňa Klin o príspevok na činnosť združenia vo výške 
300,- Eur a žiadosť TJ TATRAN vo výške 13000,- Eur. Celkový rozpočet je prílohou 
zápisnice. 

Starosta požiadal aby schválili žiadosti o dotácie miestnych spolkov. 

ZA hlasovali: Ľubomír Košút, Peter Štepunek, Karol Revaj, Ing. Peter Jendroľ, Zdenka 
Triebeľová, Dušan Gonšenica, Viliam Bahleda, t.j. 7 z prítomných 7 poslancov OZ, 
ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 



Žiadosti boli schválené.  

 

K bodu 6. Prejednanie kúpnej zmluvy pozemku pri dolnej materskej škole (predkladá 
starosta obce) 

Starosta predniesol prítomným poslancom návrh kúpnej zmluvy na pozemok vedľa a za 
dolnou MŠ – pri kostole.  

Vysvetlil, že parcelu 1157/4 kupuje obec od vlastníka – Jozef Muroň za sumu 8,- Eur za m2, 
spolu prevádzaných 15 m2, suma spolu 120,- Eur.  

Verejné priestranstvo, parcely č. 1152/3 a 1157/1 o rozlohe 298 m2 vo vlastníctve Jozef 
Muroň 3/4 a Mária Volfová 1/8. P. Muroň požadoval 20,- Eur za m2 obec ponúkala 11,- Eur 
za m2, dohodli sa na sume 15,- Eur za m2. Márii Volfovej sa vyplatí suma 1117,50 Eur 
a Jozefovi Muroňovi 3352,50 Eur.  

Starosta vyzval poslancov na schválenie uvedenej zmluvy.  

ZA hlasovali: Ľubomír Košút, Peter Štepunek, Karol Revaj, Ing. Peter Jendroľ, Zdenka 
Triebeľová, Dušan Gonšenica, Viliam Bahleda, t.j. 7 z prítomných 7 poslancov OZ, 
ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 

Zmluva bola schválená.  

 

K bodu 7. Žiadosti občanov (predkladá starosta obce) 

B) Starosta predniesol poslancom OZ zámennú zmluvu Petra Šimka a manželky Jaroslavy, 
kde žiadajú o zámenu 10 m2 pod miestnou komunikáciou s ich pozemkom, podľa skutočného 
stavu. Starosta vyzval poslancov, aby uvedenú žiadosť o zámenu schválili.  
ZA hlasovali: Ľubomír Košút, Peter Štepunek, Karol Revaj, Ing. Peter Jendroľ, Zdenka 
Triebeľová, Dušan Gonšenica, Viliam Bahleda, t.j. 7 z prítomných 7 poslancov OZ, 
ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 
Zámenná zmluva bola schválená.  

C) Ďalej bola na obec doručená žiadosť Elišky Bučekovej, ktorá si zobrala do prenájmu 
pohostinstvo RODNA, o schválenie prevádzkových hodín. V žiadosti navrhla časy, ale 
starosta sa prikláňa k tomu, aby sa jej schválili prevádzkové hodiny ako ostatným zariadeniam 
rovnakého typu, zároveň aby sa dodržalo VZN č. 2/2007 O verejnom poriadku v obci Klin. 
Poslanci súhlasili.  
ZA hlasovali: Ľubomír Košút, Peter Štepunek, Karol Revaj, Ing. Peter Jendroľ, Zdenka 
Triebeľová, Dušan Gonšenica, Viliam Bahleda, t.j. 7 z prítomných 7 poslancov OZ, 
ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 
Žiadosť bola schválená.  

D) Žiadosť občianskeho združenia Orlovňa o poskytnutie priestorov na pamätnú izbu. P. 
Jendroľ doplnil, že aj na skladovanie všetkého materiálu, ktorý bol nazbieraný počas tvorby 
monografie obce. Priestory by žiadali poskytnúť v budove prevádzky (nad garážami) 
a bezodplatne.  
ZA hlasovali: Ľubomír Košút, Peter Štepunek, Karol Revaj, Ing. Peter Jendroľ, Zdenka 
Triebeľová, Dušan Gonšenica, Viliam Bahleda, t.j. 7 z prítomných 7 poslancov OZ, 
ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 
Žiadosť bola schválená.  



E) Rovnakú žiadosť o poskytnutie priestorov na svoju činnosť doručil na Obec Klin aj 
miestny spolok Červeného kríža.  
ZA hlasovali: Ľubomír Košút, Peter Štepunek, Karol Revaj, Ing. Peter Jendroľ, Zdenka 
Triebeľová, Dušan Gonšenica, Viliam Bahleda, t.j. 7 z prítomných 7 poslancov OZ, 
ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 
Žiadosť bola schválená.  

 

K bodu 8. Informácie a rôzne (predkladá starosta obce)  

1. Starosta oznámil poslancom, že práce na monografii pokračujú podľa stanoveného 
harmonogramu. Dokončené sú texty do knihy od jednotlivých autorov. Zozbierané sú 
reprezentatívne autorské fotografie obce a archívne fotografie od obyvateľov, rovnako aj 
listinný materiál z archívov, ktorý bude sprievodným materiálom ku knihe. Dokončené sú 
autorské kresby, ktoré budú taktiež ilustrovať knihu. Začali sa jazykové korektúry textov 
a grafické práce na samotnej monografii.  
Starosta teraz nastolil otázku ako zaplatiť samotné vydanie monografie. Má návrh na 
oslovenie sponzorov. Oslovenie by prebiehalo listom do rúk potenciálnych sponzorov. 
V liste by bolo uvedené okrem iného aj to, že ak podporia vydanie monografie, bude ich 
spoločnosť/meno uvedené na obálke knihy. P. Košútová uviedla ešte, že po zmene 
zákona O obecnom zriadení, by bolo možné urobiť aj zbierku na vydanie monografie, len 
bude potrebné prezistiť podmienky.  

Starosta vyzval poslancov aby vzali informáciu na vedomie.  
ZA hlasovali: Ľubomír Košút, Peter Štepunek, Karol Revaj, Ing. Peter Jendroľ, Zdenka 
Triebeľová, Dušan Gonšenica, Viliam Bahleda, t.j. 7 z prítomných 7 poslancov OZ, 
ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 
Informácia bola vzatá na vedomie.  

2. Starosta oznámil poslancom, že prebehla elektronická aukcia na stavebné práce na 
Cyklocestu – na sprístupnenie  prírodného dedičstva  v obci Klin v rámci spoločného 
projektu „Turistika bez hraníc“ s Gminou Jeleśnia. 

Starosta vyzval poslancov aby vzali informáciu na vedomie.  
ZA hlasovali: Ľubomír Košút, Peter Štepunek, Karol Revaj, Ing. Peter Jendroľ, Zdenka 
Triebeľová, Dušan Gonšenica, Viliam Bahleda, t.j. 7 z prítomných 7 poslancov OZ, 
ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 
Informácia bola vzatá na vedomie.  

3. Starosta ďalej informoval, že súčasťou veľkého projektu sú aj malé projekty, ten ktorý 
máme aktuálne „Spoločné dedičstvo – poľsko-slovenské podujatie propagujúce kultúrne 
bohatstvo a tradície pohraničia“. V rámci tohto projektu bude mať obec dve spoločenské 
udalosti. Prvou budú páračky, ktoré budú poslednú sobotu pred pôstom a v Júli sa bude 
konať Heligónka. Na ďalšie roky budú plánované ešte iné akcie – napr. prechod 
Kli ňanským chotárom.  

Starosta vyzval poslancov aby vzali informáciu na vedomie.  
ZA hlasovali: Ľubomír Košút, Peter Štepunek, Karol Revaj, Ing. Peter Jendroľ, Zdenka 
Triebeľová, Dušan Gonšenica, Viliam Bahleda, t.j. 7 z prítomných 7 poslancov OZ, 
ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 
Informácia bola vzatá na vedomie.  

  



K bodu 9. Diskusia 

1. Zástupca starostu sa opýtal na pracovný pomer Bystríka Baculáka, pretože počas 
zástupcu starostu sa mu nedalo dovolať a nekomunikoval. Starosta odpovedal, že on 
nemusí chodiť na úrad denne – náplňou jeho práce je hlavne údržba na ihrisku, ale chodí 
aj na zber plastov, opravuje lavičky a teraz robí aj celkové generálky kosačiek.  

2. P. Košút ešte informoval, že rozhlas nefunguje poriadne, kedy sa bude robiť údržba, 
pretože s tým treba niečo robiť. Starosta mu povedal, že sa údržba robí 2x do roka. Budú 
sa dokupovať amplióny, pretože sú problémové úseky. 

3. Ďalej p. Košút informoval riaditeľku ZŠ s MŠ, že počas zastupovania starostu obce sa 
vyskytol havarijný stav kanalizačného potrubia v hornej MŠ. Volala vedúca jedálne, že 
im to tečie až po trávniku, tak to boli odstraňovať spolu s chlapmi z obce. V žumpe, ktorú 
čistili boli hlavné nahádzané vlhčené utierky, ktoré sa nesmú hádzať do záchoda. 
Upozorňuje na to, pretože keby im to robila firma, zaplatia za to veľmi vysokú faktúru. 
Riaditeľka mu odpovedala, že si to prezistí, ale pokiaľ vie, učiteľky toto ovládajú.  

4. Ďalej sa pýtal riaditeľky, či môžu zostať deti MŠ v triede bez dozoru, pretože počas 
údržby sa potreboval informovať a v troch triedach nenašiel učiteľku. Okrem iného je 
zákaz fajčiť v celom areáli MŠ ak sa nemýli a v kotolni bolo nafajčené a fúrik plný 
špakov, takže sa tam určite fajčilo. Riaditeľka mu odpovedala, že si to prezistí a pokiaľ sa 
také udialo, vyvodí z toho zodpovednosť.  

5. Ešte sa stalo, že volala vedúca kuchyne, že im nejde voda. Hovoril im, že majú volať 
vodárov, aby zistili závadu. Nevie aké majú povinnosti, ale do 30 minút bola škôlka 
prázdna a zostala tam iba p. Katráková s 5-timi deťmi. Pritom stačilo nechať na 15 minút 
pootvárané všetky kohútiky aby sa voda znova dotlakovala. Riaditeľka mu odpovedala, 
že majú v internom predpise uvedené, že pokiaľ im nejde voda, musia zrušiť prevádzku 
v ten deň, pretože ako by inak zabezpečili plnohodnotnú prevádzku.  

6. Poslanec Revaj žiada aby sa upravili siete na multifunkčnom ihrisku, sú spadnuté a ak by 
takto aj zostali, znehodnotia sa úplne. Starosta prisľúbil nápravu.  

7. Poslanec Štepunek sa informoval ako je to s lyžiarskym vlekom, či už sa ukončil nájom 
p. Katrákovi. Starosta odpovedal, že zmluva je už ukončená, len p. Katrák neodovzdal 
zápisnične majetok v prenájme.  

8. Ďalej sa p. Štepunek pýtal, či by nebolo možné, aby sme im posielali doručené žiadosti 
mailom vopred, pretože takto sú postavení pred hotovú vec a nemôžu sa na prejednávané 
žiadosti pripraviť. Starosta odpovedal, že nie je problém, ale väčšina žiadosti je doručená 
v deň konania zastupiteľstva a to je zbytočné potom posielať.  

 

K bodu 10. Návrh na uznesenie (predkladá predseda návrhovej komisie)  

Člen návrhovej komisie Karol Revaj prečítal znenie uznesení zo zasadania OZ. Keďže za 
každý bod sa hlasovalo jednotlivo, hlasovanie za celok nie je potrebné. 

Návrh uznesenia bol prijatý.   

 

Záver zasadania OZ 

Starosta na záver poďakoval všetkým prítomným poslancom a hosťom za účasť a rokovanie 
OZ ukončil.  

 

 
          



          

 

         Štefan Peňák 

         starosta obce 
 
 
 
Overovatelia zápisnice:  Dušan Gonšenica 
   
  Peter Štepunek   
 
 
 
Zapísala: Mgr. Monika Huráková 
 


